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PROTOKÓŁ  NR 52 08/ 2006 

z nadzwyczajnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Gdańska 

które odbyło się w dniu 11 lipca   2006 roku w sali 109 
w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 11.00 

Obecność: 
W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji – 

lista w załączeniu – załącznik nr 1 do protokołu. 

W  posiedzeniu  przewodniczył  Radny  Sławomir  Kosakowskim   
Przewodniczący Komisji. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski powitał członków 
Komisji. 

Po powitaniu wszystkich zebranych powiedział, że: 
Porządek dzisiejszych obrad składa się z dwóch punktów. 
Rozpatrzenia  bieżącej  korespondencji  oraz  sprawy  wniesione,  wolne 
wnioski. Czy członkowie Komisji mają uwagi do przedstawionego porządku 
obrad? 

Ponieważ nie było głosów przeciwnych, Przewodniczący Komisji  poddał 
pod głosowanie zaproponowany porządek obrad Komisji. 

PORZĄDEK OBRAD: 
1.  Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 
2.  Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

Komisja   6 głosami „ za”  przyjęła zaproponowany porządek obrad.
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PUNKT  1 

Rozpatrzenie bieżącej korespondencji 

  sprawa Pani Ireny Czarneckiej 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Pani Czarnecka pisze do nas, że na posiedzeniu Komisji w dniu 22 maja 
br. była omawiana jej skarga w sprawie naprawienia szkód poniesionych 
na  działce  ogrodniczej  oraz  to,  że  zgodnie  z  kpa  po  upływie    30  dni 
powinna otrzymać odpowiedź. 
Proponuję odpisać Pani Czarneckiej, że: 
Komisja Rewizyjna RMG w odpowiedzi  na Pani  pismo  informuje,  że  na 
posiedzeniu w dniu 22 maja br. wyraziła Pani zgodę, aby Miasto powołało 
eksperta,  który  oceni  jaki  jest  koszt  i  zakres  robót  niezbędny  do 
naprawienia  szkód  poniesionych  na  Pani  działce. W  związku  z  tym,  ze 
nastąpiła  obopólna  zgoda,  Komisja  Rewizyjna  nie  wyraziła  odrębnego 
stanowiska.  Ponadto  Komisja  w  tego  typu  sprawach  nie  jest  stroną 
według  przywołanego  przez  Panią  kpa.  Stroną  dla  Pani  jest  Prezydent 
Miasta, który wydaje decyzje na podstawie kpa. 

Powyższą treść pisma, członkowie Komisji przyjęli  – jednogłośnie – 
6 głosami ‘za” . 

Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
Uważam,  że  powinniśmy  przymusić  Miasto  do  tego  żeby  przyspieszyli 
swoje działania w tej sprawie. 

  pismo Pana Mariana Rębały 

Przewodniczący komisji  radny Sławomir Kosakowski 
Wpłynęło  do  naszej  Komisji  pismo  Pana  Rębały    w  sprawie  pobrania 
opłaty za wydanie karty pojazdu. Jest to sprawa z 2002 roku. Proponują, 
abyśmy wystąpili do Pana Prezydenta o zajęcie stanowiska. 
Proponuję następującą  treść pisma: 
Komisja  Rewizyjna  RMG  po  zapoznaniu  się  z  pismem  Pana  Mariana 
Rębały w  sprawie  pobrania opłaty  za wydanie karty pojazdu  zwraca się 
do Pana Prezydenta o zajęcia stanowiska. 

Powyższą treść pisma, członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie – 6 
głosami „ za” .
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  skarga Polskiego Towarzystwa Rejestracji i Identyfikacji  Zwierząt 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Polskie Towarzystwo Rejestracji Zwierząt złożyło do nas skargę w sprawie 
zaprzestania  realizacji  Uchwały  Nr  XXIX/945/04  RMG  w  sprawie 
wyłapywania bezdomnych zwierząt oraz odstąpienia od znakowania psów. 
Proponuję wystąpić do Pana Prezydenta o zajęcie stanowiska w sprawie. 
Proponuję następującą  treść pisma: 
Komisja  Rewizyjna  RMG  po  zapoznaniu  się  ze  skargą  złożoną  przez 
Polskie Towarzystwo Rejestracji i Identyfikacji Zwierząt zwraca się do Pana 
Prezydenta o ustosunkowanie się do skargi. 

 pismo Pani Danuty RolkePoczman 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Ksoakwoski 
Na  posiedzeniu  Komisji  w  dniu  22  maja  br.  rozpatrywaliśmy  pismo  Pani 
Danuty  RolkePoczman    w  sprawie  sprzedaż  lokali  mieszkalnych  w 
budynku  przy  ul.  Grunwaldzkiej  w  Gdańsku.  wystąpiliśmy  do  Pana 
Prezydenta  o  zajęcie  stanowiska.  Otrzymaliśmy  odpowiedź  od  Zastępcy 
Prezydenta  Miasta  Szczepana  Lewny,  który  informuje,  ze  sprzedaż 
mieszkań odbyła się zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. 

Radny Czesław Nowak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Proponuje,  aby  rozpatrzeniem  sprawy  i  udzieleniem  odpowiedzi  Pani 
Poczman  zająć  się  na  następnym  posiedzeniu  Komisji.  Komisja  sprawę 
musi rozpatrzyć przy jej udziale. 

  skarga Państwa Iwaszkiewicz 

Przewodniczący komisji radny Sławomir Kosakwoski 
Otrzymaliśmy  kopię  decyzji  Wojewódzkiego  Inspektoratu  Nadzoru 
Geodezyjnego  i Kartograficznego Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w 
Gdańsku  w  sprawie  utrzymania  w  mocy  zaskarżonej  decyzji  Prezydenta 
Miasta  Gdańska  orzekającej  o  pozostawieniu  bez  zmian  oznaczenia 
symbolem  dwu  kondygnacji  „  M2”  budynku  mieszkalnego  Państwa 
Iwaszkiewiczów. 

Radny Czesław Nowak – wiceprzewodniczący Komisji 
Podtrzymujemy stanowisko Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowsk 
Może  przyjmiemy  takie  stanowisko,  że  w  świetle  uzyskanych  informacji 
oraz  wydanej  decyzji  przez  Wojewódzkiego  Inspektora  Nadzoru 
Geodezyjnego  i  Kartograficznego  Pomorskiego  Urzędu  Wojewódzkiego
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Komisja  Rewizyjna  RMG  podtrzymuje  stanowisko  wydane  przez 
Wojewódzkiego Inspektora. 

Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
Pan  Iwaszkiewicz  rozdzielił  dwie  sprawy;  osobno współczynnik  „ m2”  ,  a 
osobno będzie drążył sprawę wydanych decyzji. 

Radny Jerzy Adamski – członek Komisji 
Obecnie  Pan  Iwaszkiewicz  będzie  drążył  sprawę  w  kwestii  planu 
zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Czy my jako komisja uważamy, że są nieprawidłowości, czy ich nie ma, źle 
ich potraktowano. Czy może w tej chwili Państwo Iwaszkiewiczowie próbują 
znaleźć różne preteksty do tego żeby podważyć decyzję Urzędu. 

Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
To co Pan Przewodniczący powiedział w tej chwili, to w 90% ma racje, ale 
tam są pewne niuanse. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Niuanse zawsze będą. Ale jest pytanie: czy będziemy im dawali argumenty 
po to żeby mogli coś robić. W związku z tym proponuję żebyśmy sprawę w 
oparciu  o  wydaną  decyzję  przez  Wojewódzkiego  Inspektora  Nadzoru 
zamknęli  sprawę.  Jeśli  chcą  to  niech  idą  do  Sądu,  a  my  podtrzymujemy 
decyzję Prezydenta Miasta i Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru. 
Proponuję następującą treść  pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG przyjmuje do wiadomości wydaną decyzję przez 
Wojewódzkiego  Inspektora  Nadzoru  Geodezyjnego  i  Kartograficznego 
Pomorskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  Gdańsku  i  uważa  sprawę  za 
zamkniętą.  Jednocześnie  Komisja  informuje,  że  nie  jest  właściwą  do 
dalszego rozpatrywania sprawy. W świetle powyższego pozostaje Państwu 
rozpatrzenie sprawy na drodze sądowej. 
Powyższą treść pisma, członkowie Komisji przyjęli jednogłośnie. 

  sprawa Pani Teresy Kałużnej 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Otrzymaliśmy  z  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  UM  raport  odnośnie 
lokalu nr 3 przy ul. Północnej w Gdańsku. 

Radny Czesław Nowak – Wiceprzewodniczący komisji 
Z tego co wiem, to Pani Kałużna wystąpiła do Sądu.
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Radny Włodzimierz  Byczkowski – członek Komisji 
Przejrzałem ten raport i nie wiem co ten raport ma nam powiedzieć. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuję  przyjąć  do  wiadomości  przekazany  nam  raport  i  czekamy  na 
dodatkowe  wyjaśnienia.  Ponadto  sprawa  nam  się  komplikuje,  ponieważ 
sąsiadka Pani Kłużnej  z  lokalu nr 2 pisze skargę do Dyrektora GZNK,  że 
podczas  robienia  remontu    przez  Pana  Sasina  powstały  uszkodzenia 
budynku. 
Skargę Pani Estery Cichowicz przyjmujemy do wiadomości. Ponieważ jest 
to pismo do Dyrektora GZNK, a do naszej wiadomości. 
Całością  sprawy Pani Kałużnej  jako Komisja  zajmiemy  się  na  następnym 
posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Ponadto do naszej Komisji wpłynęło pismo Pani Beaty Prokop   w sprawie 
rozpatrzenia wniosku i przyznania prawa do lokalu przy ul. Tamka 29. Jest 
to  pismo  skierowane  do  Pana  Prezydenta,  a  do  naszej  wiadomości. 
Proponuję przyjąć pismo do wiadomości. 
Pismo znajduje się w segregatorze – sprawy różne. 

Ponieważ nie było spraw wniesionych, wolnych Przewodniczący Komisji 
podziękował wszystkim członkom za przybycie. 

Obrady zakończono o godz. 11.oo 

Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej  RMG 

Sławomir  Kosakowski 

Protokół sporządziła 
M. Topczewska 
Pracownik BRMG


